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Już w sobotę zespół Romy zmierzy się na wyjeździe z Empoli. Na

wypożyczeniu w drużynie z Toskanii występuje Leandro Paredes, który

spisuje się bardzo dobrze na pozycji, na której w Romie gra Daniele De

Rossi. Argentyńczyk pojawił się dziś na konferencji prasowej.

Jakie emocje przyniesie mierzenie się z Romą?

- Jasne, że będą to dla mnie wielkie emocje, to oni sprowadzili mnie do Włoch. Na

ten moment jednak jestem tutaj i myślę tylko o Empoli i o zdobyciu w sobotę jak

największej liczby punktów.

 

Mocna polemika między Tottim i Spallettim?

- Nie jestem najlepszą osobą, aby powiedzieć co się stało, nie znam szczegółów

sytuacji. Francesco jest wielkim piłkarzem, sądzę, że problem został całkowicie

rozwiązany.

Jak pokonać Romę?

- Są mocni, postaramy się zagrać naszą grę i ich zatrzymać, to będzie bardzo trudne

spotkanie. Mamy nadzieję, że dołożymy wszelkich starań, tylko tak możemy myśleć

o dobrej grze.

Jak przekonać Romę, aby zatrzymała ciebie w przyszłości?

- Brakuje do końca wiele meczów, muszę myśleć jedynie o dobrej grze w barwach

Empoli. Uczę się wielu rzeczy, włączając grę w defensywie, w której brakowało mi

najwięcej. Muszę jedynie nadal poważnie pracować.

 

Pozycja reżysera gry?

- To dla mnie nowość, ale jestem zadowolony, że trener widzi mnie na tej pozycji:

czuję się dobrze, choć mam jeszcze wiele rzeczy do nauczenia.

 

Z jaką Romą się zmierzymy?
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- Z pewnością będzie to inny zespół niż w pierwszej rundzie, są w magicznym

momencie, gdyż wygrali pięć meczów z kolei. Musimy być skoncentrowani w stu

procentach.

 

Riquelme?

- Był dla mnie zawsze punktem odniesienia, od małego uczyłem się jego zagrań i

miałem szczęście grać z nim razem. To pozwoliło mi rozwinąć się jako osobie i

piłkarzowi, jestem mu wdzięczny za to, czego mnie nauczył.

Nerwowość na boisku w ostatnich meczach?

- Tak, zdajemy sobie z tego sprawę i musimy starać się nie denerwować. Jesteśmy w

dobrej sytuacji w tabeli, nastawienie jest bardzo ważne, postaramy się nie

powtarzać sytuacji, które widzieliśmy przeciwko Sassuolo.

 

Na co musi uważać Empoli?

- Roma jest silna w każdej formacji, w ataku są gracze dobrzy technicznie i szybcy,

ale są niebezpieczni również na innych pozycjach.

Co sądzisz o zainteresowaniu topowych klubów twoją osobą?

- Podoba mi się, ale pierwszym celem jest zdobycie Romy w przyszłym sezonie.

Wszystko to zależy od meczów z Empoli: dam z siebie sto procent dla tych barw,

potem zobaczymy.

 

Reprezentacja?

- Marzenie, zwłaszcza Olimpiada. Jednak podstawową rzeczą jest dobra gra do

końca tutaj.
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